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تیزر  و  پوستر  از  رونمایی  از  پس 
اجرا  سوم  »ریچارد  نمایش  تبلیغاتی 
ویسنی  »ماتئی  نوشته  شود«  نمی 
یک« به کارگردانی »شایان صادقپور« و 
آغاز بلیت فروشی حضوری و اینترنتی، 

نهایتا این نمایش از دو شب پیش )20 
مرداد( به مرحله اجرا رسیده و نهایتا تا 
5 مردادماه به روی صحنه خواهد رفت.

نمایش  این  رسیده،  گزارشات  طبق 
یک اجرای بسیار متفاوت از نمایشنامه 

معروف »ماتئی ویسنی یک« خواهد 
بود که حال و هوای بسیار سوررئالیستی 

دارد.
نمایش »ریچارد سوم اجرا نمی شود« 
به کارگردانی شایان صادقپور هرشب 

ساعت 21 )به جز شنبه ها( به مدت 
یک ساعت و بیست دقیقه در تماشاخانه 
ایران تماشا واقع در میدان فردوسی، 
بعد از خیابان نجان الهی، کوچه سمنان 

به روی صحنه خواهد رفت. 

حسین سلیمی، آرمین همتی، آسمان 
انصاری، هانیه فرهادپور، امید حیدری، 
فاطمه توانا، خشایار نظامی پور، فرزانه 
بازیگران این  حائری و سپهر رضایی، 

نمایش هستند.

» ریچارد سوم اجرا نمی شود « به روی صحنه رفت
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بزرگداشت به سبک گعده!
اجرای  در  تاخیر  کلی  از  پس 
مراسمی به مناسبت بزرگداشت 
روز خبرنگار که از 17 مرداد به 
21 مرداد منتقل شده بود )!( به 
موعود  روز  در  کرج  در  تالاری 
)21 مرداد( رفتیم تا شاهد این 
مراسم باشیم. انصافا تالار بسیار 
و  لاکچری  حتی  و  آبرومند 
عظیمی بود و همکاران هم استقبال خوبی به عمل آورده 
بودند. همه چیز آماده بود تا یک مراسم آبرومند و در شان 
خبرنگاران با میزبانی استانداری برگزار شود )ارشاد که هیچ!( 
و حالا که این مراسم با تاخیر برگزار و به جای روز خبرنگار 
به روز عید قربان منتقل شده بود انتظارات را برآورده کند که 
متاسفانه نه تنها چنین نشد بلکه اسباب کدورت هم شد! اگر 
مسئله پذیرایی و سالن بسیار شیک محل برگزاری را فاکتور 
بگیریم هیچ چیز این مراسم را در شان »خبرنگار« ندیدیم. 
بود که ضمن یک  این  از مسئولان  انتظار اصحاب رسانه 
مراسم آبرومند در آن برنامه هایی چه برای سرگرمی و چه به 
عنوان سخنرانی و یا ایجاد تریبونی برای همرسانی مشکلات 
اصحاب قلم در استان اجرا و ایجاد می کنند، رفتاری خوب 
به خصوص در زمان اهدای هدایا به مطبوعاتی ها و تقدیر 
از آن ها شاهد باشیم که اصلا از هیچ کدام خبر چندانی 
نشد. مراسم با تلاوت قرآن مجید شروع شد و یک خواننده 
یک قطعه زنده اجرا کرد و سپس سرودهایی با مضامین ملی 
میهنی از بلندگوهای سالن پخش شد و سپس ناهار و در 
نهایت خبرنگاران به ترتیب شماره هایی که در پیامک های 
ارسالی قید شده بود باید به یکی از میزهای وسط، سمت 
چپ و یا راست می رفتند تا هدایایشان که شامل یک لوح و 
یک کارت هدیه بود را دریافت می کردند؛ این بود کل مراسم!

یعنی واقعا اصحاب رسانه در استان ارزش این را نداشتند 
که مسئولان استان یک سخنرانی برایشان انجام دهند یا 
مسئولان ارشاد حرفی برای گفتن به این عزیزان نداشتند؟ 
اگر قرار بر این بود که صرفا یک دورهمی و گعده باشد 
می گفتید خودمان بیاییم و برای بهتر برگزاری این گعده 
و دورهمی )!( حداقل چند آیتم سرگرم کننده و شادی 
بخش در آن جانمایی می کردیم که این چنین بچه های 
مطبوعات صرفا وقتشان با حرف زدن بر سر میزها هدر نرود! 
اگر هم این یک مراسم رسمی بود چرا پس هیچ یک از 
المان های یک مراسم رسمی به جز خشکی و سردی آن 
را نداشت؟ باز هم می پرسم که چرا هیچ کدام از مسئولان 
استانی از استاندار محترم تا مدیرکل »فرهنگ« و ارشاد 
البرز افتخار ندادند تا چند کلمه ای برای بچه های مطبوعات 

سخنرانی کنند؟ 
چرا از این فرصت مغتنم که می شد برای یک گفتمان 
دوسویه استفاده کرد بهره ای برده نشد؟ حداقل عزیزان 
دست اندرکار این مراسم یک نگاهی به مراسمات سال های 
قبل می انداختند و در همان حد، مراسم را اجرا می کردند 
هم کفایت می کرد. واقعا اهدای یک لوح و یک کارت هدیه 
دو میلیون ریالی آن هم با آن سر و شکل در شان اصحاب 
قلم بود؟ ما که معتقدیم حتی در شان متولیان مراسم هم 
نبود! هرچند که دور از انصاف است اگر از فعالیت و زحمات 
حرفه ای و سر و شکل دار مجموعه روابط عمومی استانداری 
هم چشم پوشی کنیم. به هر روی بزرگداشت با گعده و 
دورهمی تفاوت دارد و برگزاری هر کدام راه و رسم خودش 
را دارد و ما دیروز نه گعده درست و درمانی دیدیم و نه 
بزرگداشتی در خور شان و شخصیت اصحاب قلم و متولیان 

این استان...

سرمقاله

نماینده عالی دولت در استان البرز با بیان 
اینکه ورزش حرفه ای قهرمانی با روح جوانان 
البرزی عجین است، گفت: از ابتدای حضورم 
های  فعالیت  روند  بر  که  کاملی  اشراف  با 
ورزشی این استان پیدا کردم، درصدد بودم 
ورزش  های  زیرساخت  تقویت  راستای  در 
البرز، متناسب با نام پرآوازه جوانان سرفراز 

این دیار گام بردارم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل 
روابط عمومی و امور بین الملل استانداری 
البرز، شهبازی روز یکشنبه در حاشیه بازدید 
در  ورزشی  های  کلاس  برگزاری  روند  از 
کودکان،  فراغت  اوقات  سازی  غنی  جهت 
نوجوانان و جوانان البرز در مجموعه ورزشی 
به  سایپا  فوتبال  تیم  خبرداد:  کرج  انقلاب 

البرز باز می گردد.
وی ادامه داد: امروز یکی از بهترین روزهای 
زندگی خود می دانم چراکه گامی موثر در 
این  فرزندان  شادابی  و  نشاط  ایجاد  جهت 

استان توفیق یافتیم.
همراهی  با  که  دیداری  در  گفت:  شهبازی 
شورای  مجلس  صنایع  کمیسیون  رییس 
اسلامی و مدیرکل ورزش و جوانان البرز با 
بازگشت  داشتیم،  سایپا  مدیرعامل شرکت 

تیم فوتبال سایپا به البرز مطرح شد.
فوریت یک جلسه  به  مقرر شد  افزود:  وی 
کارشناسی صورت گیرد و این اقدام بزرگ 
و  کامل  آمادگی  البرز  چراکه  شود  محقق 

زیرساخت های مناسبی در این راستا دارد.

امر،  این  بواسطه  اضافه کرد:  البرز  استاندار 
بازی های این تیم در البرز برگزار می شود 
اسباب خوشنودی  بتوانیم  این طریق  از  تا 
ورزش  مردم  و  ورزشکار  جوانان  رضایت  و 

دوست البرز را فراهم آوریم.
وی با بیان اینکه ورزش حرفه ای  قهرمانی 
با روح جوانان البرزی عجین است، گفت: از 
ابتدای حضورم با اشراف کاملی که بر روند 
فعالیت های ورزشی این استان پیدا کردم، 
درصدد بودم در راستای تقویت زیرساخت 
پرآوازه  نام  با  متناسب  البرز،  ورزش  های 

جوانان سرفراز این دیار گام بردارم.
سازی  غنی  ضرورت  بر  تاکید  با  شهبازی 
استان،  نوجوانان  و  جوانان  فراغت  اوقات 
افزود: باید تدابیر لازم را برای بهره برداری 
حداکثری فرزندانمان در البرز داشته باشیم.

ورزش  ترویج  و  توسعه  کرد:  عنوان  وی 
از آسیب های  پیشگیری  برای  راه  بهترین 
اجتماعی است از این رو باید با آگاهی کامل 
و ایجاد زیرساخت های لازم، جوانان را به 

سوی ورزش سوق دهیم.
بی  اصول  رعایت  با  دولت  از  نمایندگی  به 
طرفی، قانونمداری و تسهیل گری، انتخابات 

اسفند ۹۸ را برگزار می کنیم
شهبازی در دیدار با رییس و اعضای دفتر 
استان  اسلامی  تبلیغات  هماهنگی  شورای 
با بیان اینکه این فرصت را مغتنم دانسته و 
حضور این جمع ارزشمند را ارج می نهیم، 
هماهنگی  شورای  اعضای  و  رییس  افزود: 

هستند  پرتلاش  افرادی  اسلامی  تبلیغات 
که با عشق و علاقه در جهت توسعه، تعمیم، 
بسط و عمومیت ارزش ها دینی و انقلابی 

می کوشند.
راه  در  بسیاری  های  خون  داد:  ادامه  وی 
پیروزی و حفظ نظام جمهوری اسلامی ایران 
و کیان میهن اسلامی بر زمین ریخته شده 
بنابراین باید در راه دفاع از این آرمان های 

مقدس و شهدای جان بر کف کوشا بود.
تبلیغات  شهبازی گفت: شورای هماهنگی 
اسلامی البرز در ایام و مناسب های مختلف 
انقلاب  های  ارزش  بزرگداشت  به  نسبت 

اسلامی با تمامی توان حضور یافته است.
وی افزود: در ایران اسلامی طی ادوار مختلف 
به مناسبت انتخابات ها، مراسم و راهپیمایی 

و  شود  می  برگزار  رفراندوم  نوعی  به  ها، 
همواره مردم با حضور باشکوه خود به ثبات و 

حفظ نظام آری می گویند.
استاندار البرز اضافه کرد: از اقدامات و برنامه 
های شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی در 

البرز با تمام قوا حمایت می کنیم.
وی با اشاره به انتخابات پیش رو گفت: بستر 
لازم را فراهم می کنیم که رای دهندگان و 
کاندیداهای قانونی در نهایت آرامش و امنیت 
حضور یافته و به امید خدا شاهد مشارکت 

حداکثری مردم باشیم.
با  رو  پیش  انتخابات  در  افزود:  شهبازی 
به  قانونمداری  و  طرفی  بی  اصل  رعایت 
برگزاری هر چه باشکوه تر این امر مهم در 

البرز می پردازیم.

استاندار البرز خبر داد؛

تیم فوتبال سایپا به البرز باز می گردد

فرمانده انتظامی استان از اجرای طرح جمع 
با برندهای معروف که قاچاق  البسه  آوری 
بودن آن ها محرز است و کشف یک هزارو 
76۹ ثوب پوشاک قاچاق به ارزش 5 میلیارد 

خبر داد.
به گزارش»دنیای هوادار« به نقل از پایگاه 

خبری پلیس، سردار »عباسعلی محمدیان« 
در تشریح این خبر گفت: در سال رونق تولید 
و در راستای حمایت از تولید ملی و همچنین 
اجرای فرامین رهبر معظم انقلاب مبنی بر 
جمع  طرح  قاچاق  کالای  با  جدی  مبارزه 
قاچاق  که  معروف  برندهای  پوشاک  آوری 

بودن آن ها محرز است  در دستورکار اداره 
اماکن عمومی پلیس امنیت قرار گرفت.

وی افزود: در این طرح که در شهرستان های 
کرج و فردیس به اجرا گذاشته شد از 7 واحد 
تجاری بازدید به عمل آمد که در مجموع یک 

هزارو 76۹ ثوب پوشاک قاچاق کشف شد.

پوشاک  ارزش  داد:  ادامه  محمدیان  سردار 
میلیارد  کارشناسان 5  توسط  شده  کشف 

ریال تخمین زده شده است.
وی خاطرنشان کرد: پوشاک کشف شده پس 
انجام مراحل اداری و تکمیل پرونده تحویل 

تعزیرات حکومتی استان البرز شد.

تیم ملی والیبال در بهترین شرایط سه بر 
صفر مغلوب غول های حومه سیبری شد 
تا مسئولان ورزش کشور به یاد بیاورند که 
ایستادن روی سکوی المپیک 2020 رویایی 
بیش نیست و بهتر اینکه مدیران ورزش این 
وعده رئیس پیشین فدراسیون والیبال را تکرار 
نکنند که به هزار و یک دلیل زمان می خرد و 

دنبال پر کردن کارنامه است.
والیبال دنیا همیشه بر این اساس بوده که 

برنامه هایش طی پروسه ای چهار ساله از 
می  استوار  آینده  المپیک  تا  المپیک  این 
سازد و نمونه بارز آن روسیه، لهستان، ایتالیا 
و آرژانتین هستند که امروز المپیکی شدن 
خود را جشن می گیرند و ما سرگشته که 
بازهم دچار اما و اگرهای فراوان شده ایم، البته 
تیم ملی ما باخت بدی مقابل تزارهای روسی 
بازی کرد مردانه  والیبال  نداشت، سه گیم 
جنگیدند اما یک تیم برای موفقیت به شش 
بازیکن خوب و استراتژی حساب شده نیاز 
دارد ولی ما می خواستیم با مثلث سید، سعید 
و امیر غفور دیدار بلند کرملین را بشکنیم، 
آن ها از دو سه سال پیش با جوانانشان آغاز 
کردند و امروز به جایی رسیدند که بازیکن 
سوپراستاری  پلتائف،  ویکتور  چون  جوانی 
مانند ماکسیم میخائیلوف را به ذخیره نشین 

صرف تبدیل می کند یا وولکو ایلیاس کرایف؛ 
آیا ما هم چنین دوراندیشانه عمل کرده ایم؟

عالمه  یک  با  را  نژاد  معنوی  محمدجواد 
استعداد آن قدر ذخیره نشانده ایم که منجمد 
شد و اعتماد به نفس خود را از دست داد. 
ایرادهایی که در ایام لیگ ملت ها فراوان از آن 
نوشتیم اما کجا بود گوش شنوا؟ در والیبال 
ایران فقط چند آدم غیر والیبالی و بسکتبالی 
این ورزش را می فهمند؛ همان هایی که وعده 

کسب مدال در المپیک را داده اند!
به هر روی فرصتی دیگر را از دست داده ایم 
ما برعکس عده ای که کارشان با بزرگنمایی 
است، دست یا سیاه نمایی، اعتقاد داریم افق 
دیگری برای رسیدن به المپیک را پیش رو 
داریم، مسابقات گزینشی دوم در در چین، سه، 
چهار ماهی وقت داریم. ظاهرا مشکلی از بابت 

کسب سهمیه از بین حریفان آسیایی نداریم 
استرالیا و چین مقابل تیم های  ولی وقتی 
ایتالیا و کانادا پنج گیمه پیکار می کند نباید 
آن ها را دستکم بگیریم هرچند که با همه 
اوصافی که بر می شمریم آسیا برای والیبال 
ما کوچک است اما از یاد نبریم که سر بزنگاه 
مانده  ناکام  ها  استرالیایی  توسط  دوباره  ها 
ایم، پس به تیم ملی کنونی آرامش بدهیم تا 

بازیکنان آسیب دیده بهبود پیدا کنند.
در جام ملت ها آسیا ک عنقریب بعد از صعود 
مهره های اصلی را خسته نکنیم و جام بین 
قاره ای را به جوانان بدهیم چرا که معروف، 
موسوی، عبادی پور، غفور و فیاضی نیازی به 
کسب تجربه ندارند، آنان باید از لحاظ ذهنی، 
جوانان  و  شوند  ترمیم  جسمانی  و  روحی 

خوبمان را کنارش آبدیده سازیم.

سردار محمدیان عنوان كرد؛

كشف 5 ميليارد پوشاک قاچاق در البرز

برای موفقيت به »استراتژی حساب شده« نياز داریم!

مهرداد تیموری

جمشید  حمیدی
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3 شهری

راه اندازی تلفن ۴ رقمی
بهشت  زهرا با شماره ۱۵۳۰

شماره تلفن ۴ رقمی 15۳0 برای تماس با ناوگان حمل 
متوفی به سازمان بهشت زهرا)س( برای سهولت دسترسی 
شهروندان تهرانی به خدمات سازمان بهشت زهرا)س( و 
همچنین پاسخ گویی آسان و سرعت عمل بیشتر در ارائه 
آمبولانس های  پایانه  و  یافت  خواهد  اختصاص  خدمات، 

داخل شهر تهران راه اندازی می شود.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، سعید خال، مدیر 
عامل سازمان بهشت زهرا)س( و شهردار حرم مطهر حضرت 
امام خمینی)ره( در حاشیه بازدید از ترمینال آمبولانس های 
بهشت زهرا)س( در مرکز شهر تهران گفت: برای اولین بار 
در تاریخ 50 ساله بهشت زهرا)س( و با همکاری انجام شده 
با وزارت ارتباطات با توجه به آمار بالای تماس شهروندان با 
سازمان بهشت زهرا)س( به منظور رفاه حال شهروندان انجام 
امور مربوط به حمل متوفی و تسریع در خدمات رسانی به 
شهروندان و سرعت عمل بیشتر این سازمان، شماره تلفن ۴ 
رقمی 15۳0 به ناوگان حمل متوفی سازمان بهشت زهرا)س( 

اختصاص یافت.
او توضیح داد: با راه اندازی مجدد ترمینال آمبولانس های بهشت 
زهرا)س( در مرکز شهر تهران برای انتقال متوفی به سازمان 
ضرورت  بدون  شهری  درون  سفرهای  از  زهرا)س(  بهشت 
وقت  در  ساعت  حدود 1.5  میانگین  طور  به  و  جلوگیری 

صرفه جویی خواهد شد.
مدیر عامل سازمان بهشت زهرا)س( تصریح کرد: تلفن ۴ 
رقمی 15۳0 قابلیت دسترسی از کلیه اپراتورهای تلفن 
های داخلی و تلفن همراه را بدون گرفتن کد دارد و پیش 
افزایش  موجب  طرح  این  از  برداری  بهره  می شود  بینی 
رضایت مندی و صرفه جویی زمان و سهولت در پاسخ گویی 

به شهروندان خواهد بود.
سعید خال افزود: سازمان بهشت زهرا)س( تنها سازمان 
بدون تعطیلی کشور است که امر واجب کفایی شهروندان 
را انجام می دهد و سالانه 60000 نفر از اموات مسلمین 
شهر تهران را پذیرش می کند، که حدود ۴0000 نفر 
در این سازمان تدفین و 20000 نفر به شهرستان ها 

اعزام می شوند.
به  اشاره  با  ادامه  در  زهرا)س(  بهشت  سازمان  عامل  مدیر 
راه اندازی پایانه آمبولانس های بهشت زهرا)س( در مرکز شهر 
پس از چهار  سال گفت: به زودی پایانه آمبولانس های بهشت 
زهرا)س( در مرکز شهر تهران که چهار سال متوقف شده بود، با 
هدف کاهش سفرهای درون شهری و صرفه جویی در مصرف 

سوخت و انرژی مجددا راه اندازی خواهد شد.

اخبار

و  شهری  امور  توسعه  و  عمران  معاون 
احداث  فرهنگ سازی،  وزیر کشور  روستایی 
زیرساخت های مناسب و توجه به قوانین را 
به طور  آن ها  به  توجه  دانست که  اقداماتی 
همزمان می تواند استفاده از حمل  و نقل پاک 

را گسترش دهد.

به گزارش دنیای هوادار، مهدی جمالی نژاد در 
پاسخ به این سوال که گسترش حمل  و نقل 
پاک نظیردوچرخه نیازمند چه اقداماتی است؟ 
اظهار کرد: برای اینکه بتوانیم دوچرخه سواری 

حتی  و  رواج  کشور  در  به صورت جدی  را 
استفاده از حمل ونقل عمومی را نیز گسترش 
دهیم و به سمت استفاده از وسایل غیرموتوری 
و سبز حرکت کنیم باید چندین موضوع را 

همزمان پیش ببریم.
وی ادامه داد: فرهنگ سازی و در کنار آن ایجاد 
و شیوه نامه هایی  قوانین  زیرساخت ها، وضع 
جمله  از  دوچرخه  از  استفاده  تسهیل  برای 
اقداماتی است که باید مد نظر قرار گیرد. توجه 
صرف به فرهنگسازی نیز بدون در نظر گرفتن 
زیرساخت ها و قوانین نمی تواند راهگشای این 

موضوع باشد.
معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی 
وزیر کشور با بیان اینکه در تهران نیز می توان 
این  همزمان  دیگر  شهرهای  سایر  مانند 
اقدامات را انجام داد،گفت: شهرداران می توانند 
باشند،  داشته  موثری  نقش  عرصه  این  در 
ایجاد  دوچرخه  مسیرهای  باید  همچنین 
دوچرخه،  پارکینگ های  چون  ملزوماتی  و 
گیره های مختلف و تعمیرگاه های دوچرخه 

نیز تعبیه شود.
رفع  باید  طرفی  از  گفت:  پایان  در  وی 

خلاء های قانونی نیز پیگیری شود و اگر این 
اقدامات به صورت بسته ای )پکیج( انجام شود 
نه فقط برای استفاده از دوچرخه بلکه برای 
تمام وسایل حمل  و نقل عمومی فرهنگ سازی 

خواهد شد.

معاون وزیر كشور تشریح كرد؛

سه شرط توسعه حمل ونقل پاک

1- آبراهه های آمستردام، هلند
هیچ جاده ی آسفالت شده و خاکی یا مملو 
از وسایل نقلیه در این شهر وجود ندارد، ، 
اما کانال های آمستردام بهترین خیابان های 
و  بی شمار  قایق های  با  هستند.  جهان 
آبراهه ها  این  حاشیه  در  که  دوچرخه هایی 
را  خیابان ها  این  در  پیاده روی  می رانند، 

می تواند بسیار خاطره انگیز کند.

2- خیابان های آگوئدا، پرتغال
آن چه که ابتدا به عنوان پورژه ای تابستانی آغاز 
شد، سپس به شاهکاری هنری تبدیل شد. پروژه 
»آسمان چتری«  در سال 2011 میلادی به 
عنوان بخشی از جشنواره هنر شهر آگوئدا آغاز 
شد. در این جشنواره ساکنان شهر چترهای 
رنگارنگ را برای خنک کردن خیابان  بر فراز 
آن آویزان کردند و اکنون این ایده رنگارنگ به 
بخشی دائمی از این خیابان زیبای شهر مبدل 

شده است.

3- خیابان »وال استريت«
نیويورک آمريکا

این خیابان بلند هشت بلوکی تقریبا در شمال 
غربی تا جنوب شرقی از برادوی تا سوث استریت 
کشیده شده است. اگر چه هیچ چیز رنگارنگ 
یا جالبی برای تماشا در این خیابان وجود ندارد 
اما ساختمان بازار بورس نیویورک که بزرگ ترین 
بورس جهان از نظر میزان معاملات و حجم مالی 
است، در وال استریت قرار دارد و با وجود فعالیت 
سایر مراکز اقتصادی در این خیابان هیچ کس 
نمی تواند احساس عشق به پولی را که در آن 

احساس می شود، انکار کند.

4- خیابان »برگاق« بالی مانی
 ايرلند شمالی 

در صورتی که سریال تاج و تخت را تماشا 
برای تان  خیابان  این  جاذبه  باشید،  کرده 
بیشتر می شود. این خیابان با طراحی قرن 
هجدهمی خود در دو طرف خود درختان 
جالب  منظره ای  که  دارد  منحنی  توس 
توجه به آن داده است. به این خیابان لقب 
»حصارهای تاریک« )Dark Hedges( نیز 

داده شده است.

5- خیابان »شکوفه درخت گیلاس«
بنُ، آلمان

این خیابان سحرانگیز در آلمان سالیانه تنها دو تا 
سه هفته پوششی به رنگ صورتی بر تن می کند. 
در این مدت افراد و گردشگران بسیاری با هدف 
عکاسی از این منظره به این شهر و خیابان سفر 

می کنند و می روند.

6- خیابان های شفشاون، مراکش 
خیابان های آبی رنگ شهر شفشاون مقصدی 
است.  عکاسی  به  علاقه مندان  برای  عالی 
گلدان های گل روی دیوارهای رنگ آبی رنگ 
این شهر منظره ای زیبا به ارمغان آورده است که 

گردشگران را حذب خود می کند.

7- خیابان »لا بوکا«
بوئنوس آيرس، آرژانتین

رنگ خانه ها در این خیابان شگفت انگیز است و 
سطح هیجان این شهر شگفت انگیز را بالا می برد. 
بهترین بخش این است که ساکنان این شهرها 
رنگ ها را بسیار جدی می گیرند. زمانی که از یک 
رنگ خسته می شوند یا یک رنگ به خصوص را 
تمام می کنند، به سادگی دیوارها را با رنگی جدید 
نقاشی می کنند و این کارشان خانه هایی چهل تکه 

از رنگ های شاد و جذاب در شهر ساخته است.

8- خیابان میکونوس، يونان
این خیابان را می توان به کتابی هنری تشبیه 
کرد که تماما با رنگ سفید رنگ آمیزی شده 

است و حس آرامی به مسافران می دهد.

9-  خیابان »پورتوبلو«ی لندن، انگلیس
پورتوبلو یکی از مشهورترین خیابان لندن 
محسوب می شود که به خیابان بازار لندن 
نیز شناخته می شود. این خیابان به دلیل 
مغازه های عتیقه فروشی خود نیز شهرتی 
خاص دارد. خانه های رنگارنگ، غذای محلی 
این  در  می توان  که  قدیمی  کاوش های  و 
گردشگران  مقصد  به  را  آن  یافت،  خیابان 

تبدیل کرده است.

مشهورترین خيابان های جهان را بشناسيد

بیش از یک میلیون نفر در هند در اقدامی از سوی 
دولت برای مبارزه با تغییرات اقلیمی و بهبود محیط 
زیست تنها در یک روز 220 میلیون اصله درخت 

کاشتند.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایسنا، تمامی این 
نهال ها تا ساعت پنج بعد از ظهر روز جمعه در  شمال 
پرجمعیت ترین ایالت هند، »اوتار پرادش«  که بیش از 

200 میلیون نفر جمعیت دارد، کاشته شد.
قانونگذاران،  دانش آموزان،  هند  مقامات  گفته  به 

مسئولان و ساکنان دیگر این ایالت ده ها گونه نهال 
را در جاده ها، مسیرهای ریلی و جنگل ها کاشتند. 
هدف از این اقدام افزایش پوشش جنگلی و جذب دی 

اکسید کربن از جو بوده است.
سروزیر این ایالت با انتشار توئیتی از جوانان به منظور 
برای  بهبود محیط زیست  و  مادر زمین«  »نجات 
برنامه  این  در  شرکت  درخواست  آینده  نسل های 

را کرده بود. به گفته این مقام با توجه به جمعیت 
220 میلیونی ایالت »اوتار پرداش« برنامه کاشت 220 

میلیون اصله درخت در نظر گرفته شده بود.
آنلاین  به صورت  کاشته شده  تمامی درخت های 
به ثبت  رسیده و دارای شناسنامه اند. هند متعهد 
با  از مساحت خود  پوشاندن حداقل یک سوم  به 
درخت شده اما تلاش های دولت در این راستا با توجه 

به افزایش جمعیت و سرعت  بالای صنعتی شدن 
بر اساس یک  با مشکل مواجه شده است.  کشور 
مطالعه جدید دانشمندان اعلام کرده اند کاشت یک 
تریلیون درخت در سطح جهان می تواند تنها روش 
موثر برای مبارزه با تغییرات اقلیمی باشد. از آنجا که 
درختان دی اکسید کربن را که از عوامل گرمایش 
زمین است، جذب می کنند، یک اقدام جهانی کاشت 

درختان می تواند بخش قابل توجهی از گرمای منتشر 
شده را از جو خارج کند. این در حالی است که نه تنها 
برنامه های کاشت جهانی درخت اجرا نمی شود، بلکه 
جنگل زدایی به طور گسترده ای در سطح جهان به 

ویژه در جنگل های آمازون در حال انجام است.
احیای  که  حالی  در  سی بی اس نیوز،  گزارش  بنابر 
با  مبارزه  حل  راه  بهترین  است  ممکن  جنگل ها 
تغییرات اقلیمی باشد، متوقف کردن جنگل زدایی و 
کاهش دامپروری نیز می تواند مزایایی فوری به همراه 

داشته باشد.

كاشت ۲۲۰ ميليون اصله درخت در هند در یک روز

يکی از راه های واقعی برای داشتن خاطره و تجربه ای لذت بخش از يک شهر، قدم زدن در خیابان های آن است. خیابان های هر شهر می توانند تصويری آنی از 
تاريخچه، معماری، شخصیت و هر چیزی که پشت يک شهر وجود دارد را برای شما نمايان کنند.

به گزارش دنیای هوادار، بی شک همه کشورها براساس سبقه تاريخی، فرهنگی ، اقتصادی و ... خود مکان ها و معابر معروف دارند که در ادامه  9 خیابان مشهور 
دنیا که به عنوان زيباترين و جذاب ترين و يا معروف ترين خیابان های دنیا شناخته می شوند، به نقل از سايت »اينسپیريشن ريهالت« آورده شده است:
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نخود هر آش!
ما می توانيم

توانیم  می  کارها  خیلی  ما 
بکنیم، خیلی قدرت ها داریم، 
خیلی توانمندیها داریم، هم 
هم  کنیم،  هوا  بلدیم  آپولو 
می  را  دریا  زیر  فرسنگها 
توانیم بجوریم. هم با هسته 
درست  تسبیح  بلدیم  اتم 
کنیم، هم آدم بفرستیم در 
دل کهکشان. اینها که هیچ، اصلا بلدیم خیلی کارها بکنیم 
که در خیلی جاها بلد نیستند، نمونه بارزش هم اینکه می 
توانیم مردمی را که هشتشان گرو نهشان است و حال و 
احوال خوشی هم ندارند و هر روز سال به ما بد و بیراه می 
گویند و غر می زنند و آرزوی رفتنمان را دارند، در یک بزنگاه 
مانند سیلی خروشان پای صندوق های رای بیاوریم و ادامه 
کارمان را مشروع تر کنیم! و مشت محکمی هم بزنیم به 
دهان استکبار و با قدرت هرچه بیشتر به توانمندی هایمان 
ادامه بدهیم. اما این وسط یک سوالی خیلی پرسیده می 
شود. اغلب انگشت به دهان مانده اند که چطور ما از یک سو 
می توانیم بزرگترین کشتی های غول پیکر را از صفر تا صد 
با بهترین کیفیت و نازلترین قیمت بسازیم و راهی آب های 
آزاد کنیم اما از سوی دیگر می توانیم نوعی خودروی ملی 
بسازیم که تا  کوچکترین پیچهای ساده ترین قسمت هایش 
هم دستپرورده کشور کمونیست دوست و برادر، چین باشد. 
یا مثلا از طرفی می توانیم موشک هوا کنیم و ماهواره پرتاب 
کنیم و شاتل بسازیم و چشم حسودان را بترکانیم، از سوی 
دیگر می توانیم پوشکی تولید کنیم که هم حساسیت بدهد، 

هم پس.
این سوال، البته یک پاسخ روشن دارد و آن علم مدیریت 
بازار است. مشتری مداری برای ما از اوجب واجبات است. 
یعنی نگاه می کنیم ببینیم مشتریمان چه کسی است. مثل 
بعضی از همین کارواشها که اگر کسی با پراید آمد، گربه 
شورش می کنند برود و اگر کسی با بنز آمد با تمام وجود، 
تا کمر خم شده، سر به چاهک کف کارواش فرو برده، و 
با تمام وجود و از صمیم قلب تا آن توی اگزوزش را هم 
برق می اندازند. یا مثلا در همایش های تجلیل و تقدیر از 
اهالی یک صنف یا حرفه خاص، جلوی عموم مهمانان، 
سیب و خیار می گذارند و روی میز مسئولین، بستنی و موز 
و دلستر. این قانون مشتری مداری است. یعنی اول ببین 
طرفت کیست، بعد به خدمتش رسیدگی کن. در کار ما هم 
چنین است. اگر مشتری مان خارجی باشد، مخصوصا اگر 
کمونیست باشد، ببخشید اگر چینی یا روس باشد، جانمان 
را هم برایش می دهیم. چنان کشتی و زیر دریایی و موشکی 
می سازیم و تحویلش می دهیم که لنگه نداشته باشد و تا 
عمر باشد دعایمان کنند. اما اگر طرف معامله مان مسلمانان 
مظلوم عراق و سوریه باشند، پراید و سمند تمام چینی فول 
آپشن، به ایشان قالب می کنیم البته با نازلترین قیمت که از 
عهده ایشان ساخته باشد و فشار به جیب این عزیزان عرب 
زبان نیاید. واما اگر مشتری مردمان خوب و نجیب و سربه 
راه مملکت خودمان باشند، یک چارچرخه بی یال و دم 
واشکم تحویلشان می دهیم با لوگوی سایپا و ایران خودرو، 
تا کیفش را ببرند، البته به اندازه قیمت همان کشتی های 
مذکور ایشان را تلکه می کنیم تا بدانند دنیا دست کیست. 

والسلام
سؤال کرد که چندین تفاوت از پی چیست

که فرق نیست میان دو جنس بسیاری

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
البرز با اشاره به اینکه نباید از قشر ضعیف 
غافل شد، گفت: اصناف جهت عرضه شکر 
حضور  شهر  نشین  حاشیه  مناطق  در 

فعالتری داشته باشند.
از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
الملل  واموربین  عمومی  روابط  کل  اداره 
در  شاهمرادی  جهانگیر  البرز،  استانداری 

کار گروه تنظیم بازار با بیان اینکه در سطح 
استان و کشور شکر با کمبود مواجه نیستیم 
بیان کرد:در عرضه شکر در خصوص شیوه 
دلیل  به همین  دارد  توزیع مشکل وجود 
مقرر شد فروشگاهای بزرگ به عرضه شکر 
باقیمت مصوب  بپردازند واگر همکاری لازم 
قانون برخورد خواهد  صورت نگیرد طبق 

شد.
وی در ادامه تاکید کرد: واردات شکر با ارز 
دولتی صورت گرفته  تا با قیمت مناسب در 
اختیار مصرف کنندگان قرار گیرد همچنین 
گردید  مقرر  وتقاضا  عرضه  توازن  جهت 

توزیع شکر در بین ادارات صورت گیرد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری 
البرز با اشاره به اینکه نباید از قشر ضعیف 
عرضه  به جهت  اصناف  گفت:  غافل شد، 

شکر در مناطق حاشیه نشین شهر حضور 
فعالتری داشته باشند نیز مقرر شد، سازمان 
بازرسی، بازرسی صنعت ومعدن ، بازرسی 
تخلفات  با  حکومتی  وتعزیرات  اصناف 

برخورد جدی وقانونی داشته باشند.
وی با اشاره به نزدیک شدن به ایام محرم 
افزود: برنامه ریزی لازم در خصوص تامین 
اقلام پر مصرف در ماه محرم در نظر گرفته 
شده است تا با کمبودی در خصوص ارزاق 

مصرفی مواجه نشویم.
وی با اشاره به  وضعیت بازار در خصوص 
از  بعد  که  در صورتی  موتور گفت:  روغن 
بررسی مشخص شود بازار با کمبود مواجه 
است از طریق وزارت صنعت ومعدن تعیین 
و تکلیف صورت می گیرد و با توجه به نیاز 

بازار عرضه انجام می پذیرد.

جلسه شورای اداری شهرستان البرز ظهر 
زرآبادی  حمیده  حضور  با  گذشته  روز 
نماینده قزوین در مجلس شورای اسلامی، 
امنیتی  سیاسی  معاون  حبیبی  منوچهر 
محمدیه  شهرهای  جمعه  ائمه  استاندار، 
فرمانداری  سرپرست  نصیری  الوند،  و 
شهرستان البرز، روسای ادارات شهرستان، 
شهرهای  شوراهای  روسای  و  شهرداران 
و  محمدیه  بخشداران  البرز،  شهرستان 
بخش مرکزی در سالن  آمفی تئاتر مجتمع 

فرهنگی نیایش محمدیه برگزار شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، حمیده زرآبادی 
این  در  اسلامی  شورای  مجلس  نماینده 
جلسه اظهارداشت: در این شرایط حساس 
وظیفه داریم روحیه امید را در بین مردم 
از  عمومی  اعتماد  تقویت  با  و  کنیم  زنده 

نارضایتی جلوگیری کنیم.
وی اضافه کرد: همه باید در راستای خدمت 
رسانی به مردم و کسب رضایت آنها همدل 
و یکصدا باشیم و امید را در دل آنها تقویت 
کنیم که این کار با تلاش مضاعف و احساس 
مسئولیت پذیری بیشتر تحقق خواهد یافت.

در  آبیک  و  البرز  قزوین،  مردم  نماینده 
و  مشکلات  به  اسلامی  شورای  مجلس 
نیازهای اساسی شهرستان البرز هم اشاره 
کرد و یادآورشد: مشکلات موجود درمانی و 
بهداشتی شهرستان البرز و نبود هماهنگی 
دستگاه های ذیربط در این زمینه موجب 
نارضایتی شده که باید برای حل آنها اقدام 

کرد.
وی خاطر نشان کرد: با توجه به اینکه شهر 
صنعتی  شهر  ترین  قدیمی  البرز  صنعتی 

کشور است و کارگران زیادی در آن مشغول 
فعالیت هستند باید به معیشت آنها توجه 
ویژه شود و امید را در دل کارگران تقویت 
کرد تا مسیر رونق تولید و شکوفایی صنعت 

و اقتصاد در این شهر هم.وار شود.
زرآبادی در خصوص مشکلات محمدیه هم 
گفت: درخصوص شهرستان شدن محمدیه 
گام هایی برداشته شده هرچند با توجه به 
مقررات و آیین نامه های وزارت کشور، شهر 
شدن  شهرستان  قانونی  شرایط  محمدیه 
باره  افزایش یک  به  توجه  با  ولی  ندارد  را 
جمعیت در ناحیه شهری مهرگان مکاتبات 
و پیگیری هایی داشته ایم و در این خصوص 
قول هایی گرفته شده که امیدواریم نتیجه 

بخش باشد.
کلنگ  خصوص  در  ادامه  در  زیرآبادی 

زنی بیمارستانی در ناحیه شهری مهرگان 
برای  که  گذاری  سرمایه  هر  اظهارداشت: 
باید  شود  می  استان  وارد  طرح  اجرای 
مسئولان  و  باشد  داشته  را  لازم  اهلیت 
این اهلیت را  ذیربط موظفند در گام اول 
تایید کنند تا در ادامه روند کار دچار ضرر 

و زیان نشویم.
بیمارستان  زنی  کلنگ  کرد:  اضافه  وی 
بخش  گذار  سرمایه  توسط  مهرگان 
خصوصی با عجله انجام شده و به نظر می 
رسد سرمایه گذار اهلیت این کار را نداشته 
است و امروز با ادامه کار این فرد مخالفت 
شده و قرار است فرد دیگری که مورد تائید 
و دارای اهلیت باشد انتخاب شود که ما 
نیز پیگیری می مکنیم تا کار به سرانجام 

برسد.

جهانگير شاهمرادی: نظارت بر بازار تشدید می شود

سيده حميده زرآبادی: خدمت رسانی به مردم رسالت اصلی همه مدیران است

رئیس جمهوری اسلامی ایران، روابط تهران 
- دوحه را دوستانه، برادرانه و رو به توسعه 
کشور  دو  روابط  که  کرد  تاکید  و  خواند 
دوست، در همه عرصه ها از جمله سیاسی، 
پیش  از  بیش  باید  فرهنگی  و  اقتصادی 

توسعه و تحکیم یابد.
حسن  دکتر  والمسلمین  الاسلام  حجت 
روحانی عصر یکشنبه در تماس تلفنی »شیخ 
تمیم بن حمد آل ثانی« امیر قطر، با تبریک 
متقابل عید سعید قربان به دولت و ملت قطر 
و همه مسلمانان جهان، اظهارداشت: ایران 
امنیت منطقه خلیج  برای حفظ و تقویت 
اهمیت  و دریای عمان  تنگه هرمز  فارس، 
زیادی قائل است و همه تلاش خود را در 
این راستا بکار گرفته و معتقد است که حفظ 
این امینت، توسعه و منافع مردم منطقه را 

تضمین می کند.
برخی  اقدامات  هدف  جمهور  رئیس 
آمریکا  جمله  از  ای  فرامنطقه  کشورهای 
در منطقه خلیج فارس را القای ناامنی در 
منطقه به جهانیان دانست و تاکید کرد که 

این اقدامات، مشکلات منطقه را پیچیده تر 
و خطرناک تر می کند.

دکتر روحانی با تاکید بر اینکه ثبات و امنیت 
خلیج فارس با همکاری و همراهی کشورهای 
ساحلی و در قالب ترتیبات امنیتی مشترک 
تجربه  اظهارداشت:  است،  تحقق  قابل 
تاریخی این واقعیت را به همگان نشان داده 
که مداخله خارجی ها، تنها موجب افزایش 
تنش و پیچیده تر کردن شرایط منطقه شده 

است.
جمهوری  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
اسلامی ایران علاقه مند به تداوم رایزنی ها با 
کشورهای دوست برای تقویت صلح و ثبات 
و توسعه منطقه است، گفت: تهران معتقد 
است که کاهش تنش ها در منطقه به نفع 
همه است و امیدواریم آمریکایی ها دریابند 
مسیری که انتخاب کرده اند نادرست است، 
باید  و  نخواهد داشت  ای  برنده  این مسیر 

رفتار خود را اصلاح کنند.
امیر قطر کاهش تنش ها در منطقه خلیج 
فارس را به نفع منطقه و جهان دانست و 

با اشاره به نقش مهم ایران در منطقه گفت: 
این  از  کاستن  برای  تلاشی  از هیچ  دوحه 

تنش ها دریغ نخواهد کرد.
باید توسط  امنیت منطقه  وی تاکید کرد: 

کشورهای ساحلی تامین شود و مواضع قطر 
در این عرصه کاملا روشن است و ما خواهان 
روابط  تقویت  جهت  در  ایران  با  همکاری 

دوجانبه و امنیت منطقه هستیم.

دكتر روحانی در تماس تلفنی امير قطر؛

روابط تهران - دوحه دوستانه، برادرانه و رو به توسعه است

دکتر علی  ساجدی
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روزنامه

5 اقتصادی

ایران دو برابر ميانگين جهانی
 خانه خالی دارد!

نایب رئیس اتحادیه مشاوران املاک با بیان این که ایران 2 
برابر میانگین جهانی خانه خالی دارد، گفت: داشتن 5 تا 6 
درصد خانه های خالی در هر کشور طبیعی و یک نیاز است 

اما 10 درصد مقداری زیاد است.
حسام عقبایی، اظهار کرد: میانگین کشورهای توسعه یافته 
5 تا 6 درصد است و فعلا در ایران حدود 10 درصد خالی 

است که عدد بزرگی با توجه به نرُم جهانی نیست.
با خانه های  باید مبارزه  با تاکید بر این که همچنان  وی 
خالی را در سرلوحه برنامه ها داشته باشیم، ادامه داد: در 
همه دنیا با ابزار مالیات های سنگین با خانه های خالی که 
در جهت ایجاد سوداگری از آنها استفاده می شود را کنترل 

می کنند.
وی تصریح کرد: در حال حاضر دو برابر میانگین جهانی 
خانه خالی در کشور داریم؛ داشتن 5 تا 6 درصد خانه های 
خالی در هر کشور طبیعی و یک نیاز است اما 10 درصد 

مقداری زیاد است.
وی بیان کرد:  باید به سمت و سویی برویم که خانه خالی 
سوداگرانه در کشور وجود نداشته باشد، اگر هم خانه خالی 
وجود داشته باشد در مسیر اجاره یا فروش باشد. نه این که 
خالی  سوداگری  راستای  در  سال ها  سال های  خانه  یک 

باشد.
نایب رئیس اتحادیه مشاوران املاک گفت:  بنابراین باید 5 
تا 6 درصد موجود واحدهای مسکونی کشور در جهت مانور 

داده اجاره و مسیر فروش باید خالی باشند.

دبیر انجمن خودروسازان:
نمی توانیم خودرويی ارزانتر از 45 

میلیون تومان تولید کنیم
ما پراید را فراموش می کنیم و شما هم بهتر است همین 
کار را کنید. اگر سازمان ملی استاندارد بخواهد پراید را کنار 

بگذارد تیبا جایگزین خواهد شد.
اعلام  نعمت بخش  احمد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
کرد: طراحی و تولید یک پلتفرم، چند صد میلیارد تومان 
سرمایه گذاری نیاز دارد و شرایط تحریمی هم وضعیت را 
کشور  خودروسازان  حال  این  با  اما  کرده  کمی سخت تر 
ساکت ننشستند و خودروهایی در کلاس پراید با امنیت بهتر 

تولید کردند که تیبا یکی از آنهاست. 
ما پراید را فراموش می کنیم و شما هم بهتر است همین 
کار را کنید. اگر سازمان ملی استاندارد بخواهد پراید را کنار 
بگذارد تیبا جایگزین خواهد شد. البته باید توجه داشت با 
توجه به استانداردهای اروپایی خودرویی کمتر از ۴5 میلیون 
تومان نمی توان تولید کرد. انجمن تولیدکنندگان خودرو 
مخالف واردات خودرو نیست و حاضریم حتی تعرفه واردات 

خودرو را نیز از 50 درصد به 25درصد کاهش دهند.

خبر

رضا تواضعی

اتفاقات منطقه بعد از از اینکه آمریکایی ها 
و  ایران خوردند  از  را  سیلی های محکمی 
به  ندادند  نشان  از خود  پاسخگویی  جرات 

سمت و سوی جالبی پیش می رود.
کشورهای عربی ای چون امارات و عربستان 
که همه منافع خود را بر سر به ثمر رسیدن 
سیاست فشار حداکثری ترامپ بر ایران قمار 
کرده بودند بعد از اینکه فهمیدند پشمی به 
کلاه ترامپ نیست و این قمار باز این بار را 
سیاست،  آرام  کردن  پیاده  حال  در  باخته 
کیسه کردن ماست هایشان به سبک عربی 
هستند تا از این بیشتر در این وادی خسارت 

ندهند.
از  فهمید  بود که  امارات متحده   این  اول 
این سیاست نه تنها آبی گرم نمی شود بلکه 
ممکن است تاثیرات به خطا رفتن تیر ترامپ 
به سوی ایران به سمت خودش کمانه کند و 
عدم کوتاه آمدن ایران در منطقه علیه آمریکا 
ممکن است به جنگی منتج شود که امارات 
را دسته کم از روی نقشه جغرافیای تجاری 
منطقه محو کند. قارون های نشسته در کاخ 
های شیشه ای که فکر می کردند ایران با 
هارت و پورت های آمریکا پا پس می کشد 
و آنچه آن ها در نبردی مستقیم در سوریه 
و عراق و یمن از دست داده اند را زیر سایه  
سیاست جدید آمریکا دوباره به شکلی دیگر و 
غیر مستقیم به دست خواهند آورد به یکباره 
خود را در معرض خطری بزرگ دیدند که 
محاسبه  در  وحشتناکشان  خطای  حاصل 

قدرت ایران حتی در مقابل آمریکا بود.
حال امارات برای جبران خطای خود دست 
به تحرکاتی زده است تا ضمن کیسه کردن 
هم  را  جوی  به  رفته  آب  هایش،  ماست 
برگرداند تا بتواند از طبعات خطای بزرگی که 

مرتکب شده خود را تا آن جا که می تواند 
مصون بدارد.

تحلیل  قابل  سطح  چند  در  تحرکات  این 
اقتصادی  و  امنیتی  سطح  در  اول  است. 
امارات خوب می داند در صورت هر جنگی 
که  الظفره  پایگاه  بودن  خاطر  به  ایران  با 
مقر نیروهای آمریکایی است )پهباد گلوبال 
هاوک که توسط پدافند ایران ساقط شد از 
این پایگاه برخواسته بود( این کشور قطعا 
و  ایران  پهبادی  و  موشکی  حملات  آماج 
و  بود  خواهد  ایران  یمنی  متحدین  حتی 
این کشور کوچک به هیچ عنوان توان تاب 
آوری چنین حملاتی را نخواهد داشت. در 
ضمن بندر فجیره که توسط امارات برای دور 
زدن تنگه هرمز توسعه داده شده در صورت 
هر جنگی یکی از اهداف قطعی ایران برای 
نابودی شریان حیاتی نفت امارات و عربستان 
)در کنار بندر ینبع در عربستان که در ساحل 
دریای سرخ برای این منظور توسط سعودی 
ها توسعه داده شده است( خواهد بود. ضمن 
اینکه تاسیسات نفتی امارات به سادگی در 
و  موشکی  واحدهای  آتشباری  دسترس 
راکتی ایران خواهد بود و این امارات است که 
باید در کنار عربستان هزینه های وحشتناک 
امنیتی و اقتصادی یک جنگ ویرانگر با ایران 

را بپردازد و نه آمریکا.
برخورد  صورت  در  کنید  اضافه  این  به 
موشک های ایران به مراکز تجاری امارات 
در دوبی و شارجه و یا وقوع حملات پهبادی 
و موشکی متحدین ایران در این امیر نشین 
ها، به سرعت فرار سرمایه از این کشور شروع 
می شود و احتمال اینکه این سرمایه گذاران 
بعد از جنگ به این کشور بازگردند و رونق 
سابق را به این شیخک نشین برگردانند زیر 

صفر است.
دوم در سطح مناقشه یمن بعد از بالا گرفتن 
تنش ها در منطقه بین ایران و آمریکا، اماراتی 
ها که در کنار ائتلاف عربی به تنهایی کنار 
عربستان ایستاده بودند و مابقی کشورهای 
 )!( گاری  از  مرور  به  اتحاد  این  در  دخیل 
این اتحاد پیاده شده بودند »به وضوح شاهد 
بودند که حمایت های علمی ایران از انصارالله 
به قدری زیاد شده بود که حالا انصار الله به 

موشک های کروزی با بوستر جدا شونده و 
پیشران رم جت )موشک قدس 1( مجهز 
شده اند و حالا در موشک برکان ۳ اهدافی را 
در در عمق 1۳00 کیلومتری خاک عربستان 
های  یگان  و  دهند  می  ر  قرا  هدف  مورد 
پهپادی انصار الله نه فقط فرودگاه های جنوب 
عربستان که حتی بندر یتبع را هم در عمق 
۸00 کیلومتری خاک عربستان مورد هدف 
تنها شکست  نه  الله  انصار  دهند.  می  قرار 
نخورده بلکه حالا درون خاک عربستان و در 
عمق بیش از ۴0 کیلومتری خاک عربستان 
در استان های جیزان و نجران و عسیر با 
نیروهای سعودی به نبرد می پردازد. حمله 
بندر  تصرف  برای  عربی  ائتلاف  عیار  تمام 
»الحدیده« ابدا به آن نتیجه ای که مطلوب 
این ائتلاف بود نرسید و اتصال حوثی ها و 
انصار الله به دریا قطع نشد. یمنی ها حتی 
توانسته بودند به امارات موشک کروز شلیک 
کنند و فرودگاهی در امارات را هم با پهپاد 

مورد هدف قرار دهند.
اینجا بود که دیگر فهمیدند باید نقشه خود را 
عوض کنند و در یک فقره چرخش تاکتیکی 
حیله گرانه به سمت تجزیه یمن گام بردارند 
تا هم به حداقلی از منافع در یمن برسند و 
هم از شر برخی از نیروهایی که روی دست 
خلاص  ندارند  سودی  و  اند  مانده  ائتلاف 
رود  پیش می  ترتیب  این  به  نقشه  شوند. 
که نیروهای موسوم به »حزام الامنی« که 
از جدایی طلبان جنوب تشکیل می شوند و 
تحت حمایت امارات هستند با دلایل وهمی 
و واهی که مجال توضیحش اینجا نیست به 
جان نیروهای دولت قانونی به رهبری عبد 
عربستان  سوی  از  که  هادی  منصور  الربه 
حمایت می شدند افتادند و در حال تارو مار 
آن ها هستند. به خصوص اینکه این نیروها 
غالبا از اخوانی های سابق و یا  هواداران علی 
عبدالله صالح در حزب اصلاح  بودند که با 
خوبی  رابطه  چندان  امارات  و  عربستان 
نداشتند  و صرفا بخاطر مقابله با حوثی ها و 
انصار الله بود که حاضر شده بودند با عربستان 
کنار بیایند و تحت حمایت سعودی ها قرار 

بگیرند .
را  وضعیت  این  از  توضیف  بهترین  شاید 

بتوان در توئیت محمد »شنقیطی« چهره 
برجسته ی اخوانی در یمن یافت که گفته:

* همیشه حزب اصلاح يمن را نصیحت 
از  بدور  تا  کنند  تلاش  که  کرديم  می 
و  رياض  در  خائن  همپیمان  قیمومت 
دشمن آشکار در ابوظبی، با حوثی ها 
تقسیم  خصوص  در  توافقنامه  يک  به 
قدرت برسند؛ چرا که در نهايت آن ها 

يمنی هستند.
و رهبران  رابطه دولت منصورهادی   *
با حکومت سعودی  حزب اصلاح يمن 
شبیه رابطه گوسفندهای قربانی عید با 

قربانی کننده است... 
* به آن ها علوفه می دهد تا ذبحشان 

کند...
* سعودی در روز عرفه، قربانیان يمنی 

اش را ذبح کرد...
اين هم  به  توان  اين پس می  از  آيا   *

پیمان خائن اتکا کرد؟!

مخلص کلام اینکه امارات پیشتاز شده تا هم 
خودش و هم گاو شیرده سعودی را از این 
منجلابی که ایجاد کرده اند نجات دهد و حالا 
که بالا رفتن فتیله تنش ها به سود این دو 
متحد نادان پیش نرفته،  دست اندر کار پایین 
کشدن فتیله تنش ها با ایران و ریختن آب بر 
آتشی هستند که ظاهرا دست و پای این دورا 
بیشتر از ایران سوزانده و خواهد سوزاند. شیخ 
زاید که به »شیطان خلیج« معروف است می 
داند در مقابل شیاطینی که ایران آن ها را 
حریف خود می داند و پنجه در پنجه شان 
انداخته عددی نیست و چه بسا بهای این 
»شیطانی« گزاف تر از آن چیزی باشد که 
این شیخک و شیخک  در مخیله کوچک 
های مانند خودش می گنجد. به خصوص 
اینکه امیر نشین های خوش نشین امارت 
های دیگر این شیخ نشین )امارات متحده ی 
عربی( به شیخ زاید اولتیماتوم داده اند که 
دیگر اجازه بازی با آتش را به این »شیطان« 
باید  و  داد  نخواهند  ایران  مقابل  در  حقیر 
ماست ها را کیسه کند تا اوضاع از این بدتر 

نشده است.

شوک  روز!

  یمن چگونه تجزیه شد؟ 

کیسه کردن ماست به سبک عربی !
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اداره ثًبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک فرديس 
هیات موضوع قانون تغیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 

آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده ۳1 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقدسندرسمی برابر رای شماره 
617۳000101۳۳067۹۳1 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضفیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای موسی علیمحمدی فرزند محمدعلی بشماره شناسنامه 122 
کدملی 5۸۴۳50۴۸2۴ صادره از  زنجان درچهاردانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 0۸1مترمربع پلاک 
۳۸11 فرعی از ۳61 اصلی واقع در فردیس خیابان سرحدی کوچه گلستان 5 پلاک 12 خریدار از مالک رسمی خود متقاضی محرز 
گردیده است لذا به منطور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 51 روزاگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از 
اخذرسید ، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود رابه مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای 

مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 5161
محمد سلیمانی رئیس ثبت اسناد واملاک  فرديس

اداره ثًبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک فرديس 
هیات موضوع قانون تغیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 

آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده ۳1 آئین نامه  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقدسندرسمی برابر رای شماره 
۹07۳000101۳۳067۹۳1 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم معصومه  علیمحمدی فرزند موسی بشماره شناسنامه 
2۹۸1  کدملی 5600۴1۹600 صادره از  تهران در دو دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 0۸1مترمربع 
پلاک ۳۸11 فرعی از ۳61 اصلی واقع در فردیس کانال غربی 02متری سرحدی  گلستان 5 پلاک 12 خریدار از مالک رسمی موسی 
علیمحمدی  محرز گردیده است لذا به منطور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 51 روزاگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره 
تسلیم وپس از اخذرسید ، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود رابه مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.6161  
محمد سلیمانی رئیس ثبت و اسناد املاک فرديس

حمله  ترامپ  که  آن  از  پس  روز  دو  یکی 
داد  انجام  نژادپرست  عنوان  با  را  هالیوود  به 
لغو  را  »شکار«  فیلم  اکران  یونیورسال  و 
که  است  مهم  گفت  سوانک  هیلاری  کرد، 

تفاوت هایمان را نشان دهیم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ورایتی، 
هیلاری سوانک که از بازیگران فیلم »شکار« 
است و اکنون در جشنواره لوکارنو حضور دارد، 
گفت مهم این است که تفاوت هایمان را نشان 
دهیم و تقسیمات سیاسی رییس جمهور مانع 
تغییر علاقه او به گفتن داستان های بامعنی 

نخواهد شد.
یونیورسال  کمپانی  که  است  حالی  در  این 
بر  ترامپ مبنی  ادعای  به  پاسخ  پیکچرز در 
فیلم  اکران  برنامه  هالیوود،  بودن  نژادپرست 
راهی  سپتامبر   27 بود  قرار  که  را  »شکار« 

سینماها شود، لغو کرد.
سوانک گفت: اشتیاق من به گفتن داستان های 
خاص همیشه به قوت خودش باقی می ماند 
و برایم هیچ اهمیتی ندارد رییس جمهور چه 
کسی است و چه می گوید. او افزود: انتخاب های 
من نشان می دهد من چه جور آدمی هستم 

و آنچه اتفاق می افتد نمی تواند مرا تغییر دهد.
که  است  »شکار«  فیلم  بازیگران  از  سوانک 
در یک  که  است  گروهی  درباره  آن  داستان 
می شوند  متوجه  و  می شوند  بیدار  جنگل 

طعمه شکار به منظور ورزش برای گروهی از 
ثروتمندان شده اند. در واقع فیلم تصویرگر شکار 
به دست  کارگر  از طبقه  مردم سفیدپوست 

عده ای لیبرال پولدار به عنوان تفریح است.
کمپانی یونیورسال در چند روز اخیر به دلیل 
تیراندازی های مرگبار در آمریکا تبلیغات فیلم 

»شکار« را به صورت موقت متوقف کرده بود.
و  ساپلی  اتان  رابرتز،  اما  سوانک،  هیلاری 
»شکار«  بازیگران  گروه  هارتلی  جاستین 
هستند. کارگردانی فیلم را کریگ زابل انجام 

داده است.
ترامپ به دنبال تیراندازی در دو شهر و کشته 
شدن چند ده نفر، لبه انتقادش را به سوی 
هالیوود گرفته و گفته بود هالیوود برای این 
کشور زیان بار است. شبکه فاکس نیوز و دیگر 
رسانه های نزدیک به محافظه کاران نیز به این 

فیلم انتقاد کرده اند.
صبح روز جمعه ترامپ در مقابل کاخ سفید 
و صنعت  کرد  خبرنگاران صحبت  در جمع 
سینمای آمریکا را نژادپرست خواند و گفت: 
می زنیم،  حرف  نژادپرست  درباره  وقتی 
هالیوود نژادپرست است. آنها با این فیلم هایی 
که می سازند برای کشور ما خیلی خطرناک  
هستند. کاری که هالیوود می کند، برای کشور 

ما بسیار زیان بار است.
اصطلاح  ترامپ  که  است  حالی  در  این 
سفیدپوستان  به  حمله  برای  را  نژادپرستی 

هنری  چهره های  بار  چند  و  می برد  کار  به 
تاویس  و  لی  اسپایک  مانند  سیاهپوست 

اسمایلی را به نژادپرستی متهم کرده بود.
دو حادثه تیراندازی اخیر ترامپ را به شدت 
در فشار قرار داده به ویژه این که مهاجمی که 
در ال پاسو به مردم آتش گشود، در بیانیه ای 
این  به تگزاس را عامل  تبارها  تهاجم لاتین 

حمله خوانده بود.
ترامپ همواره متهم شده که با به کار بردن 
درباره  پراکنانه  نفرت  و  پرستانه  نژاد  ادبیات 
اقلیت ها به شکل غیرمستقیم در حوادث اخیر 

نقش داشته است.
فیلم  درباره  نمی خواهد  کرد  تاکید  سوانک 

حرف بزند چون وقتی فیلم هنوز دیده نشده، 
کسی نمی داند فیلم در واقع درباره چیست و 
اگر درکی از فیلم وجود نداشته باشد، نمی توان 

درباره اش گفت وگو کرد.
این بازیگر که دو بار جایزه اسکار را دریافت 
کرده در سوییس حضور یافت تا جایزه پلنگ 
افتخاری لوکارنو را دریافت کند. این بازیگر و 
تهیه کننده جمعه شب در پیزاگرانده شهر 
لوکارنو با گنجایش ۸ هزار نفر شرکت کرد و 
شنبه به دنبال صحبت های ترامپ و تصمیم 

یونیورسال به این مسایل واکنش نشان داد.
وی تاکید کرد نقش آفرینی در فیلم هایی با 

مفهوم خاص را ترک نمی کند.

»هيلاری سوانک« در پاسخ به لغو اكران فيلم »شکار«: 

مهم نیست ترامپ چه می گوید! »بلبشو«ی سياسی در شبکه دو
پخش برنامه تلویزیونی »بلبشو« به تازگی از شبکه دوم سیما 

آغاز شده است.

به گزارش رسیده، برنامه تلویزیونی »بلبشو«  کاری از اداره کل 
برنامه های سیاسی در قالب طنز عروسکی است که پخش آن 

به تازگی از شبکه دوم سیما آغاز شده.
به  و  سیاسی  برنامه های  کل  اداره  از  کاری  برنامه  این 
تهیه کنندگی  احسان میرزا ابولحسنی و کارگردانی مهیار 
مجیب با همکاری بیش از 50 نفر در ۴0 قسمت 20 الی 
25 دقیقه ای تهیه و تولید شده است. پخش »بلبشو« از 
1۳ مرداد از شبکه دو ساعت 20 و قبل از خبر 20:۳0 آغاز 

شده است.
»بلبشو«،  تهیه کننده  ابولحسنی  میرزا  احسان  گفته  به 
از  قسمت   20 گرفته  صورت  برنامه ریزی های  اساس  بر 
این مجموعه تا پیش از آغاز ماه محرم روی آنتن خواهد 
رفت. ضمن اینکه به دلیل استفاده از موسیقی و نماهنگ 
در بخش هایی از برنامه، با تصمیم عوامل و به حرمت ایام 
عزاداری حضرت اباعبدالله حسین)ع(، پخش آن تا پایان ماه 
محرم و صفر متوقف می شود و مجددا بعد از ماه های محرم 

و صفر از سر گرفته خواهد شد.

قرارداد »ماجرای نيمروز: ردخون« 
ثبت شد

کارگردانی  به  خون«  نیمروز:رد  »ماجرای  سینمایی  فیلم 
محمدحسین مهدویان مهرماه اکران می شود.

غلامرضا فرجی سخنگوی شورای صنفی نمایش با اشاره به 
مصوبات امروز شورای صنفی نمایش به مهر گفت: در جلسه 
امروز یکشنبه 20 مردادماه، قرارداد فیلم سینمایی »ماجرای 
نیمروز: ردخون« برای اکران در سرگروه آزادی ثبت شد، این 
اثر سینمایی قرار است از سوم مهرماه بعد از فیلم سینمایی 

»کوروکدیل« شود.
فرجی همچنین درباره وضعیت ادامه اکران فیلم های روی 
پرده هم تاکید کرد: کف فروش فیلم ها در حال بررسی است.

خبر روز

پی  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
وزارت  عملکرد  مدیریت  دفتر  پاسخ 
متبوع مبنی بر چگونگی پرداخت یارانه 
در  نشریات  از  تعدادی  به  مطبوعات 
نامه ای خطاب به معاون امور مطبوعاتی 
حمایت ها  تمامی  تاریخ  این  از  گفت: 
شیوه نامه های  و  سیاست های  براساس 

جدید اعمال شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، در متن نامه  
سید عباس صالحی خطاب به محمد 

خدادی آمده است:
با توجه به گزارش جناب آقای صفرخانی 
نسبت به اجرای مفاد زیر در اسرع وقت 
اقدام و نتیجه آن به اینجانب اعلام شود.

الف( سیاست های حمایتی از نشریات و 
شیوه نامه های مرتبط باتوجه به نکات 

ذیل بازنگری اساسی شود.

به سنجه های کیفی  1-  توجه کافی 
و  فنی  کیفیت  فاقد  نشریات  و حذف 
حرفه ای، غیرضرور و همچنین نشریاتی 
که حقوق مولفان را رعایت نمی کنند، 
و  یارانه ها  دریافت کنندگان  فهرست  از 

حمایت ها
و  تخصصی  صنوف  با  مشورت    -2
از  بیرون  و  داخل  زبده  کارشناسان 

وزارت خانه
برای  لازم  کارهای  و  ساز  تدوین    -۳

راستی آزمایی شمارگان اعلامی
۴-  تعیین سقف تعداد نشریات مورد 

حمایت برای موسسات و افراد
5-  رعایت ضوابط و فرآیند قانونی در 
تدوین و تصویب سیاست ها و آئین نامه ها 

و شیوه نامه ها
6- توجه ویژه به امنیت پایدار شغلی 

توسعه  و  حرفه ای  روزنامه نگاران 
زیرساخت ها

تمامی  تاریخ  این  از  است  بدیهی  ب( 
و  سیاست ها  براساس  حمایت ها 

شیوه نامه های جدید اعمال خواهد شد.
لازم  پیشنهادهای  ارائه  و  تدوین  ج( 
بر  نظارت  هیئت  در  طرح  جهت 
مطبوعات، در صلاحیت های علمی، فنی 
و حرفه ای متقاضیان و تعیین سقف در 
صدور مجوزها برای اشخاص و موسسات
و  ها  نظارت  استمرار  ضمن  د( 
بازرسی های موثر، با توجه به گزارش 
مدیریت عملکرد وزارت متبوع، مسیر 
نامه شماره  به موضوع  بازرسی نسبت 
۹۸/170071 مورخ ۹۸/5/1 مفتوح بوده 
و در صورت احراز هرگونه تخلف برخورد 

قانونی لازم با متخلفان صورت پذیرد.

حذف نشریات فاقد كيفيت فنی و حرفه ای از فهرست یارانه ها
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7 فناوری

Phishing یا »دزدی هویت« در دنیای مجازی چیست؟

  دکتر علی قوامی 
محقق، مدرس و مشاور کارآفرینی

و  تحلیل گر بازارسرمایه

هنگامي که گمان مي کرديد که مي توانید با اطمینان به سراغ میل باکس خود برويد، نوع جديدي از تقلب در راه بود؛ حیله هاي phishing چیزي فراتر 
از هرزنامه هاي ناخواسته و مزاحم هستند. آنها مي توانند منجر به دزديده شدن شماره هاي اعتباري، کلمات عبور، اطلاعات حساب يا ساير اطلاعات 
شخصي شما شوند. اين مطلب را بخوانید تا بیشتر در مورد اين نوع دزدي هويت بدانید و بیاموزيد چگونه مي توانید به حفاظت از اطلاعات شخصي 
خود در برابر اين نوع حمله کمک کنید. )مرکز امداد امنیت کامپیوتري ايران( و اما Phishing  چیست؟ نوعي از فريب است که براي دزديدين هويت 
شما طراحي شده است. در يک حیله از نوع phishing، يک فرد آسیب رسان سعي مي کند تا اطلاعاتي مانند شماره هاي اعتباري و کلمات عبور يا 
ساير اطلاعات شخصي شما را با متقاعد کردن شما به دادن اين اطلاعات تحت ادعاهاي دروغین بدست آورد. اين نوع حملات معمولاً از طريق هرزنامه 

يا پنجره هاي pop-up مي آيند.

بداندیش  کاربر  توسط یک   phishing  فریب یک 
که میلیون ها ایمیل فریبنده ارسال مي کند، آغاز مي 
شود بطوریکه بنظر مي رسد که از وب سایتهاي معروف 
یا از سایت هاي که مورد اعتماد شما هستند، مانند 
شرکت کارت اعتباري یا بانک شما مي آیند. ایمیل ها 
و وب سایتهایي که از طریق ایمیل ها براي شما ارسال 
مي شود، آنقدر رسمي بنظر مي رسند که بسیاري از 
مردم را به این باور مي رسانند که قانوني هستند. با 
این باور که این ایمیل ها واقعي هستند، افراد زودباور 
اغلب به تقاضاي این ایمیل ها مبني بر شماره هاي 
کارت اعتباري، کلمات عبور و سایر اطلاعات شخصي 
پاسخ مي دهند. یک جاعل! لینکي در یک ایمیل جعلي 

قرار مي دهد که اینگونه بنظر مي رسد که لینک به 
وب سایت واقعي است، اما در واقع شما را به سایت 
تقلبي یا حتي یک پنجره pop-up مي برد که دقیقاً 
مانند سایت اصلي بنظر مي رسد. این کپي ها اغلب وب 
سایت هاي spoofed نامیده مي شوند. زمانیکه شما 
در یکي از این وب سایت ها یا pop-up هاي تقلبي 
هستید ممکن است ناآگاهانه حتي اطلاعات شخصي 
به شخصي که این  بیشتري وارد کنید که مستقیماً 
سایت تقلبي را درست کرده است، ارسال خواهد شد. 
این شخص آن موقع مي تواند از این اطلاعات براي 
خرید کالا یا تقاضا براي یک کارت اعتباري جدید یا 

سرقت هویت شما اقدام کند.

Phishing  چگونه كار مي كند؟

همانند دنیاي فیزیکي، جاعلان در دنیاي اینترنت ایجاد روش 
هاي جدید و گمراه کننده تر را براي فریب شما ادامه مي دهند. 
اما پي گیري این پنج روش به شما براي محافظت از اطلاعات 

شخصیتان کمک مي کند.

1- هرگز به تقاضاهايي که از طريق ايمیل يا پنجره هاي 
pop-up اطلاعات شخصي شما را مي خواهند، پاسخ 
ندهید. اگر شک داريد، با موسسه اي که مدعي ارسال 

ايمیل يا پنجره pop-up است، تماس بگیريد.
اکثر مراکز تجاري قانوني، کلمات عبور، شماره کارت هاي 
اعتباري و سایر اطلاعات شخصي را از طریق ایمیل مورد سوال 
قرار نخواهند داد. اگر ایمیلي اینچنین دریافت کردید، پاسخ 
ندهید. اگر فکر مي کنید که ایمیل صحت دارد، براي تایید از 
طریق تلفن یا وب سایتشان با آنها تماس بگیرید. اگر احساس 
مي کنید که هدف یک حیله phishing قرار گرفته اید، گام 

بعدي را براي بهترین روش هاي رفتن به وب سایت ببینید.
به پنجره های popup به سادگی اعتماد نکنید، چراکه می 

تواند ابزاری در جهت سرقت اطلاعات شما باشد.

 address 2- وب سايت ها را با تايپ آدرس آنها در
bar يا نوار وضعیت )Status bar( ببینید

بانک،  اعتباري،  از شرکت کارت  ایمیل  اگر شک دارید که 
سرویس پرداخت آنلاین یا وب سایتهاي دیگري است که با آنها 
تجارت انجام مي دهید نباشد، لینک ها را از طریق ایمیل براي 

رفتن به وب سایت دنبال نکنید. آن لینک ها ممکن است شما 
را به سایت جعلي ببرند که تمام اطلاعاتي را که وارد مي کنید 

براي جاعل آن سایت ارسال کنند.
به تصویر زیر توجه کنید، در نگاه اول این طور به نظر می رسد 
که در صفحه لاگین سایت معروف twitter هستید. اما با دقت 
به آدرس صفحه در نوار آدرس و نوار وضعیت متوجه می شوید 
که این صفحه یک صفحه جعلی و گمراه کننده است و در واقع 
کاربری فریبکار با شبیه سازی صفحه لاگین سایت توییتر سعی 

در گمراه نمودن شما دارد.
مراقب آدرس های تقلبی به هنگام بازدید از صفحات باشید. 
مراقب آدرس های تقلبی به هنگام بازدید از صفحات باشید.

حتي اگر address bar آدرس درستي نشان مي دهد، 
خطر آن را نپذیرید. چندین روش براي هکرها وجود دارد تا 
یک URL جعلي در address bar مرورگرتان نمایش 
دهند. نسخه هاي جدیدتر مرورگرها جعل آدرس را مشکل 
تر مي کنند، بنابراین بهتر است که مرورگرتان را مرتب به روز 
نگهدارید. اگر فکر مي کنید که این به روزرساني ها را همواره 
به یاد نخواهید داشت، مي توانید کامپیوترتان را براي بروزرساني 

هاي خودکار پیکربندي کنید.

که  صفحاتی  تا  شويد  مطمئن  تا  کنید  بررسي   -3
کنند  می  دريافت  را  شما  مهم  و  شخصی  اطلاعات 

رمزگذاری شده و امن باشند
 address bar اگر به دسترسي به وب سایت از طریق

اعتماد ندارید، چگونه میدانید که ممکن است امن باشد؟ چند 
روش مختلف وجود دارد. نخست، قبل از وارد کردن هرگونه 
اطلاعات شخصي، بررسي کنید که آیا سایت از رمزنگاري براي 
ارسال اطلاعات شخصي شما استفاده مي کند. در اینترنت 
اکسپلورر )نسخه های قدیمی( این عمل را با دیدن آیکون قفل 
زردرنگي که در status bar نشان داده می شد، متوانستید 

بررسی کنید.
بررسی رمزگذاری صفحه: این نشانه دلالت بر استفاده از وب 
سایت از رمزنگاري براي کمک به محافظت از اطلاعات حساس 
 ـشمار کارت اعتباري، شماره امنیتي اجتماعي، جزئیات  دارد. 

پرداخت – که شما وارد مي کنید.
بر روي این علامت دوبار کلیک کنید تا گواهي امنیتي براي 
سایت نشان داده شود. نام بعد از Issued to باید با سایتي که 
در آن حاضر هستید مطابقت کند. اگر نام متفاوت است، احتمالاً 
در سایت جعلي قرار دارید. اگر مطمئن نیستید که یک گواهي 
قانوني است، هیچ اطلاعات شخصي وارد نکنید. احتیاط کنید 

و سایت را ترک کنید.
و   Firefox  ,IE9 مانند  مدرن  و  جدید  مرورگرهای  در 
Chrome این نشانه در نوار آدرس و معمولا” با تغییر رنگ 

آن نمایش داده می شود. 

4- بطور منظم اعلامیه هاي کارت اعتباري و بانک تان 
را مرور کنید

حتي اگر سه مرحله قبل را انجام مي دهید، هنوز ممکن است 

قرباني دزدي هویت شوید. اگر اعلامیه هاي بانک تان و کارت 
اعتباري تان را حداقل ماهانه مرور کنید، ممکن است بتوانید 
یک جاعل را شناسایي و از وارد آمدن خسارات قابل توجه 

جلوگیري کنید.

5- سو ءاستفاده هاي مشکوک از اطلاعات شخصیتان 
را به مراکز مناسب گزارش کنید

اگر قرباني چنین حقه اي بوده اید باید:
فوراً جعل را به شرکتي که جعل در مورد آن صورت گرفته 
است، گزارش کنید. اگر مطمئن نیستید که چگونه با شرکت 
براي گرفتن اطلاعات  را  بگیرید، وب سایت شرکت  تماس 
صحیح تماس، نگاه کنید. شرکت ممکن است یک آدرس ایمیل 
مخصوص براي گزارش چنین سو ءاستفاده اي داشته باشد. 
بخاطر داشته باشید که هیچ لینکي را در ایمیل phishing که 
دریافت کرده اید، دنبال نکنید. باید آدرس شناخته شده شرکت 

را مستقیماً در address bar  مرورگرتان تایپ کنید.
جزئیات جعل را، مانند ایمیل هایي که دریافت کرده اید، به 
هاي  تقلب  شکایات  مرکز  همچون  قانوني  ذیصلاح  مراکز 
اینترنتي گزارش کنید. این مرکز در کل دنیا براي از کار اندازي 
این کلاه  افراد پشت  سایت هاي phishing و شناسایي 

برداري ها، کار مي کند.
»در چنین شرایطي براي آموختن نحوه به حداقل رساندن 
  FTC  میزان خسارت مي توانید به وب سایت دزدي هویت

سر بزنید.«

پنج روش كه به شما در محافظت از خودتان در مقابل phishing كمك مي كند

اگر پس از بحث های فوق احساس می کنید که تکنیک های 
مقابله با فیشینگ شما به قدری قدرتمند است که نیازی به 
آموزش بیشتری نیست، سخت در اشتباهید! تمرکز ویژه روی 
سیستم های فیلترینگ به طوری که از ورود پیام های فیشینگ 
جلوگیری کند به معنای آن نخواهد بود که دیگر کاربران این 
ایمیل ها را هرگز نخواهند دید. چرا که فیشینگ های هدف دار 

و روش های قدیمی حمله از طریق فرستادن انبوهی از پیام 
های فیشینگ با یکدیگر ترکیب شده و نسل جدیدی از ایمیل 
های فیشینگ با نام longline را بوجود آورده اند. این نام از 
یک شیوه ماهی گیری گرفته شده است. در این شیوه از یک 
خط با طول بسیار زیاد که دارای هزاران طمعه و قلاب می باشد 
 longline برای ماهیگیری استفاده می شود. شیوه فیشینگ
معمولاً حول سیستم های امنیتی قدیمی می چرخد و دارای 
سازگاری بسیار وسیع می باشد. روش کار آن بمباران کردن 
هزاران مخاطب خود با پیام های منحصر به فرد است. بسیاری 

از فیلترهای gateway در جستجوی پیام های مشابه از یک 
منبع یکسان می باشند؛ با این کار دیگر فیلترها قادر نخواهند 
بود حمله های longline را شناسایی کنند. چرا که این ایمیل 
ها دارای subject متفاوت، محتواهای مختلف و از همه مهم 
تر آدرس IP مختلف می باشد. اما این شیوه چند قلابه در 
مورد خود متن پیام هم مورد استفاده قرار می گیرد که دارای 
چندین متغیر مربوط به URL بدافزار موجود نیز هست؛ یعنی 
مقصدی که مورد اطمینان فیلترها می باشد و موجب جلوگیری 
از فیلتر شدن URL بدافزار مورد نظر است. امکان ارسال صدها 

هزار URL خطرناک در ظرف چند ساعت، به علاوه ی توانایی 
عبور از بسیاری از سیستم های فیلترینگ، احتمال موفقیت این 
افراد سودجو پیش از آنکه دپارتمان IT به وجود آن ها پی ببرد 
را بالا می برد. یکی از تعبیرهایی که در مورد longline مورد 
استفاده قرار می گیرد )ترکیب تأثیرگذاری فیشینگ هدفمند با 
سرعت و مقیاس حمله های ویروسی است( که بسیار ترسناک 
است ! این موضوع موجب می شود که در به روز کردن اطلاعات 
آموزشی در زمینه امنیت IT حساسیت بسیار بالایی داشته 

باشیم.

longline  تکینك
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محمدرضا کاظمی

به نظر می رسد نتایج عملکرد کشتی 
گیران کشورمان در میدان گرجستان نظر 
کادرهای فنی آزاد و فرنگی را تامین نکرد.
در  گیران  کشتی  حضور  امکان  وقتی 
فراهم  لهستان  المللی  بین  مسابقات 
نشد، محمدبنا و غلامرضا محمدی برای 
گشودن برخی گره های اوزان مختلف، 
میدان گرجستان را که به واقع واپسین 
انتخاب  بود  جهانی  از  قبل  مسابقات 
اگرچه  ها  رقابت  این  پایان  در  کردند. 
کشتی گیران آزاد و فرنگی  کشورمان 
مدال های رنگارنگی را به دست آوردند 
هر  فنی  کادر  و خواست  نظر  یقینا  اما 

دو تیم خصوصا تیم آزاد در این میدان 
حاصل نشد. شکست و ناکامی تعدادی 
از ملی پوشان ما در آوردگاهی که تنها 
معدودی از چهره های شاخص کشتی 
برخی کشورها در آن شرکت داشتند به 
مفهوم آن است که کشتی ایران در میدان 
جهانی قزاقستان مسیر دشواری پیش رو 
خواهد داشت. شانس آوردیم که تیم های 
کشتی آمریکا، روسیه، ترکیه، شرق آسیا، 
مغولستان، کوبا، و بسیاری تک ستارگان 
دیگر در میدان گرجستان حضور نداشتند 
وگرنه معلوم نبود در آستانه جهانی چه 
وارد  ایران  های  تیم  پیکر  بر  ای  ضربه 
می شد.  تصور نکنید با تکیه بر چند مدال 
رنگارنگ مسابقات گرجستان می توان به 
راحتی در جهانی قزاقستان بر حریفانی 
که دوران تمرینات خود را در فضای آرام، 
دور از مشکلات مالی قابل توجه و بدون 
البته  کرد.  غلبه  اند  کرده  استرس طی 
که خاصیت و شاکله دلاورمردان کشتی 
ایران ممکن ساختن از ناممکن هاست، 

با این وجود حتی برای آنان نیز دشوار 
خواهد بود که از پس غبار مشکلات ۹ ماه 
بلاتکلیفی فدراسیون و کم و کاستی ها 
بر آمده و بتوانند به آسانی راه موفقیت 

را طی کنند.

مسیری که انتخاب شده
ناهموار است

کرد  اذعان  باید  ای  مناقشه  هیپ  بی 
نتایج کشتی در میدان جهانی به حساب 
و  پیشین  فدراسیون  اندرکاران  دست 
نوشته  مدت  طولانی  سرپرستی  دوره 
تردید  احوال  این  تمام  با  خواهدشد. 
نداریم که گریبان مسئولین کنونی نیز از 
تبعات و پیامدهای نیک و بد آن در امان 
نخواهد بود. هرچند مدت زیادی از حضور 
فدراسیون کشتی  راس  در  علیرضادبیر 
سپری نمی شود با این وجود هرنتیجه 
ای که در جهانی قزاقستان حاصل شود 
درگیر  نیز  را  جدید  رییس  ناخودآگاه 
ماجرا خواهد کرد. خصوصا اینکه وی پس 

از روی کارآمدن با اتخاذ شیوه غیرمتعارف 
و به خدمت گرفتن چهره های ضعیف 
و افرادی که در جامعه کشتی مقبولیت 
حامیان  شگفتی  موجبات  ندارند  کافی 
خود را فراهم کرده است . همین شیوه 
ناکامی  صورت  در  تواند  می  مدیریت 
را  او  پای  کشتی طی مسابقات جهانی 
نیز به میان بکشد.قبلا نیز بارها گفته و 
نوشته بودیم که اداره فدراسیون کشتی با 
تمام فدراسیون های دیگر متفاوت است. 
اینجا مکانی نیست که بی تجربه ها و تازه 
به دوران رسیده ها در آن جولان بدهند. 
اینجا جایی نیست که برخی دیرآمده و 
بخواهند زود بار خود را ببندند. رییس 
فلان بخشی که از بدو ورود صرفا به دنبال 
یارگیری و رفیق بازی باشد و بخواهد از 
پول بیت المال و با هزینه های کلانی که 
بر فدراسیون تحمیل می کند برای خود 
یار جمع می کند نمی تواند یاور کشتی 
باشد. با هیچ منطقی نمی توان حضور 
کسانی را که فدراسیون کشتی را محملی 

دانند  می  خود  موقعیت  تحکیم  برای 
توجیه کرد. نگارنده بهتر از هر کسی می 
داند آنچه را که امروز و به رسم دوستی 
و مشفقانه برزبان می راند تبعاتی در پی 
خواهد داشت  با این وجود و همانطور 
که طی 7 سال گذشته مشکلات را در 
قالب نقد بیان کردیم اکنون نیز همان 

شیوه را طی خواهیم کرد.با این تفاوت 
که هنوز امیدوار به ترمیم اوضاع و بهبود 
شرایط هستیم. هنوز امید داریم  تصمیم 
گیری های آینده جبران مافاتی باشد بر 
مند  علاقه  همچنان  پیشین.  اشکالات 
هستیم که بگوییم در انتخاب خود اشتباه 

نکرده ایم.

دشواری های کشتی در جهانی قزاقستان

مجید  سعیدی

درباره نشست دوساعته هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال با وزیر ورزش اظهار 
نظرهاي متفاوتي مطرح است.گروهي 
آن را در آستانه شروع بازي هاي لیگ  
به فال نیک مي گیرند و گروه دیگري با 
در نظر داشتن سقف زمان جلسه )!( آن 

را مثبت ارزیابي نمي کنند!
اینکه در آن جلسه چه گذشته؟ شواهد 
عملکرد  بررسي  بر  دلالت  قرائن  و 
فدراسیون فوتبال و آگاهي وزیر ورزش 
براي  فدراسیون  آمادگي  میزان  از 

برگزاري لیگ دارد!
مشخصا محتواي جلسه هر چه باشد، 
دلیلي بر نقد وجود ندارد. زیرا تا مادامي 
که فدراسیون برخلاف همه شعارهایي 
غیر  نهاد  این  استقلال  پیرامون  که 
دولتي داده مي شود و بعضا پاي فیفا 
را پیش مي کشند، عملکرد  این نهاد 
متاثر از ساختار اداره کشور دلالت بر 
اداره کاملا دولتي  دارد و وزیر ورزش 
مسائل  از  بسیاري  در  دارد  حق  هم 
هم  دخالت  نظارت،  از  فراتر  فوتبال 

داشته باشد )که دارد(.
بنابراین! بررسي عملکرد و مسایلي از 
این دست طي دو ساعت! صرفا جنبه 

شکلي و دید و بازدید دارد.

با  گاها  کشور  فوتبال  متولیان  اینکه 
پیش کشیدن فیفا حاکمیت را تهدید 
به دخالت مي کنند، این موضوع ریشه 
احتمالي  هاي  فرض  پیش  برخي  در 
فر  سلطاني  اگر  که  دارد  تغییر  در 
اهتمامي به تغییر تاج نداشته باشد )که 
ندارد(. مبرهن است؛ هرگونه تهدید از 
سوي فیفا اساسا بي محتوا و دخالت 
آشکار و پنهان وزیر ورزش در فوتبال 
سطح  تا  حتي  بود،  معنادارخواهد 
انتصاب مربیان ملي )!( در واقع مهم 
حضور تاج پشت میز ریاست فوتبال 
بازنشستگي  مسئله  حل  با  که  است 
وي دیگر هیچ تهدیدي متوجه فوتبال 
نیست. چون تاج کاملا در اختیار وزارت 

ورزش قرار دارد.

بنابراین یک ساعت و چند ساعت و 
بررسي عملکرد اصلا معنا ندارد. فقط 
باید از تاج پرسید؛ تهدید کیلویي چند؟

به قول ظریف! یک ایراني را هیچگاه 
)ببخشید  انگلیس  تا  نکنید.  تهدید  
متوجه لاریجاني ها نبودم( یعني تا وزیر 
فیفا    )!( تاج هست  ورزش هست که 
کاري به استقلال فدراسیون و مسائلي 
از این دست ندارد. حالا متوجه شدید 
نهاد مردمي و غیر دولتي یعني چه؟ 
حالا فهمیدید برگزاري انتخابات براي 
ریاست فدراسیون ها چه مفهومي دارد؟ 
و چه مسائلي در انتخابات دخالت دارد؟ 
و مهندسي انتخابات فوتبال یعني چه؟

باورندارید؟ از کفاشیان و دکتر قریب 
بپرسید...

وزير ورزش رئیس  واقعي  فوتبال؛

آقاي تاج! تهدید فيفا كيلویي چند؟!


